
Komárom Város Polgármesteri Hivatala
Komárom, Szabadság tér 1. Tel. 541 -300.

Szám: 1- 172/2010.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Komárom Város Képviselő -testülete 2010. június 17-én megtartott ülésén.

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint,
Dr. Szeidl Bernadett aljegyző,
a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerint illetékes munkatársai.

Zatykó János polgármester köszönti a Képviselő -testület ülésén megjelenteket. Megállapítja,
hogy az ülés határozatképes, jelen van 15 fő képviselő. A Képviselő-testület ülését megnyitja.
Bejelenti, hogy napirend előtti felszólalásra kért lehetőséget Győri István képviselő úr
„Humanitárius javaslatok” címmel.

Győri István: Még mindig vannak utózöngéi  az árvízi helyzetnek, mely az ország nagy részét
érintette. Mindazon városoknak, ahol a katasztrófa nem okozott kárt, kötelessége az árvízi
helyreállításban részt vennie.
A város rendelkezik az ifjúsági táborral, melynek kapacitása július 4. és 9. között  szabad, így
80 főt tudna fogadni. Javasolja, hogy 80, árvíz által sújtott területen élő család gyermekét
lássák vendégül. A költségvetés tartalékai kimerültek, de tudomása szerint az Idegenforgalmi
és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága a keretét még nem te ljesen használta fel.
Egy önkormányzat kezdeményezte, hogy minden település egy lakóház újjáépítéséhez
járuljon hozzá. Szeretné, ha Komárom városa is részt tudna venni ebben a munkában. A
polgármesteri keretből a költség 50 % -át fedezhetnék.

Nagy Zoltán: Jó javaslatnak tartja az elhangzottakat. Forrásként az Idegenforgalmi és
Nemzetközi Kapcsolatok Bizottság keretét említette meg. A bizottság rendelkezésére még 5
M Ft áll. Vannak még feladataik ebben az évben, de felelősen kijelenthető, hogy kb. 2 M Ft
átcsoportosítható erre a célra.

Dr. Molnár Attila: Kéri a képviselőket és polgármester urat, hogy amennyiben olyan igény
érkezik be a Képviselő-testülethez, mely a költségvetés módosítását érinti és azzal
támogathatják a helybeli lakosokat, akkor e tekinte tben állnak rendelkezésre.
Az előző ülésen kérte a képviselőket, hogy ha lehet, tartózkodjanak a rendkívüli ülések
gyakoriságától, mert olyan kiadások elé állították a testületet egyes napirendek, melyekről
nem szerencsés dönteni a költségvetés teljes isme rete nélkül.
Az említett helyzetről természetesen tárgyalhatnak rendkívüli ülésen.
Komáromban több civil kezdeményezés is indult az árvízkárosultak megsegítésére. Dombay
Gábor úr saját üzletében várja a természetbeni adományokat. Az adománygyűjtési akciót a
Máltai Szeretetszolgálattal együtt kezdeményezték.
Van egy komáromi tervezői csoport, mely felvette a kapcsolatot a leginkább árvíz sújtotta
településekkel és több lakóházat ingyenesen megterveznek.
A FIDESZ frakció vállalta, hogy az ehhez kapcsolatos k öltségeket a tiszteletdíjuk terhére
vállalják. A közös együttműködésről konzultáljanak.

Sárai János: Nincs kifogása az ellen, hogy segítsenek a bajbajutott embereken, de először
helyben nézzenek körül. Szőnyben rengeteg ember szenvedett az elmúlt hetekben  a
szennyvíz, a bűz, az utak járhatatlansága, az épületek megközelíthetetlensége miatt. Először
utakat kellene építeni, hogy egyáltalán közlekedni lehessen.

Hamrák Zsófia: Dombay Gábor csapata az árvíz sújtotta településekre utazik, hogy a helyzetet
felmérje.
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Dr. Mészáros Gyula: Egyetért és támogatja az önálló képviselői indítvánnyal. Egyet ért
azokkal a felvetésekkel is, melyek sürgős teendőket kezdeményeznek a helyi problémák
megoldásában.

Zatykó János: A napirend előtti felszólalásban a tábor biztosí tására és az Idegenforgalmi és
Nemzetközi Kapcsolatok Bizottság kerete felhasználására von atkozott. Kéri, hogy a bizottság
tartson rendkívüli ülést ebben a témában.
Összesíti, hogy a polgármesteri keretet milyen mértékben használták eddig fel. Ha ez
elkészül, akkor dönteni tudnak arról, hogy a másik kezdeményezést milyen mértékben
támogatják. Az elhangzott hozzászólásokkal egyetért.
Zárt ülésen javasolja megtárgyalni a 156/A., 160., 171., 175., 176., 177., 178., 179., 180.,
181., 182., 183., 184., 185., tec hnikai számú előterjesztést.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A vis major helyzeteket kivéve rendkívüli ülést nem javasol
tartani. Nem szeretné, ha a kassza kiürítésére törekednének . Nincsenek tisztában azzal, hogy
rendelkeznek-e még tartalékokkal; az iparűzési adó befizetése hogyan áll. Kéri, hogy a
következő testületi ülés felállásáig olyan napirendeket ne tárgyaljanak melyek halaszthatóak
és a költségvetést érintik.
A 156/A., 166., 169., 170., és 174. előterjesztést javasolja napirendről levenni.
Komáromban és környékén is jelentős problémát okozott az esőzés, ezért kéri, hogy legyenek
mértéktartóak, készüljenek a nehéz helyzetekre.

Zatykó János: Módosítja javaslatát, zárt ülésre javasolja a 156/C. napirendet.

Dr. Mészáros Gyula: Polgármester úr Kempelen Kö zépiskola kérelmére vonatkozó
javaslatával nem ért egyet. Az iskola igazgatója kérelmében az szerepel, hogy tornatermet
szeretnének építeni, mely nem csak az intézmény igényeit, hanem a város tömegsport igénye
kielégítését is szolgálná, annál is inkább, mi vel a Kormányprogramban is szerepel a
mindennapos testnevelés tartása az iskolákban. Ezért is javasolja, hogy ezt a napirendet nyílt
ülésen tárgyalják.

Zatykó János: Felvetése jogszerű és törvényes, hiszen pénzről, közbeszerzésről van szó.
Kizártnak tartja, hogy ilyen napirendi pontot nyílt ülés keretében tárgyaljanak.

Győri István: Nem ügyvezető önkormányzati testületről van szó, ezért a testület a következő
választásig teljes jogkörrel és felelősséggel dönt a város ügyeiről. Nem tudja elképzelni, hogy
a féléves munkatervben szereplő napirendeket ne tárgyalják meg.
A 156/C. napirendet helyén kellene kezelni, mert az önkormányzat volt, aki a hibát elkövette
a városrendezési terv módosításakor. Ezt a helyzetet valamilyen módon fel kell oldani.
Kompromisszumos megoldási javaslatot kell találni.
A bizottsági ülésen is tájékoztató jellegűnek tartották a 170. számú előterjesztést, ezért
napirendről történő levételét támog atja.
A többi napirendnél olyan határozati javaslat szerepel, mely nem úgy befolyásolná a
költségvetést, hogy azt ne lehetne megtárgyalni.
A 156/C. előterjesztésben nagy összegű vételi ajánlat szerepel, ezért ez a költségvetés bevételi
oldalát érintené. Az előterjesztésben versenytárgyalásra tesznek javaslatot, ezért ez
mindenképpen kizárja a nyílt ülésen történő tárgyalását.

Hornig Rudolfné: Az előterjesztést kicsit jobban elő kellene készíteni. Meg kell tárgyalni,
hogy a lehetőséget milyen formában kív ánják biztosítani a Kempelen Iskolának. Többféle
variáció is felmerült, ezért javasolja, hogy szeptember hónapra jobban készítsék elő az
előterjesztést. A Kormány most fog intézkedéseket hozni a testneveléssel kapcsolatban
valamint az intézmények támogatás ára. Ezeket a döntéseket is figyelembe kell venni.

Dr. Mészáros Gyula: Elfogadja a javaslatot, hogy az előterjesztés a szeptemberi ülésre
kerüljön vissza.

Zatykó János: Módosító javaslata, hogy ne tárgyalják a 156/C. előterjesztést. Kéri, szavazzon
a Képviselő-testület a javaslatról.
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- A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen, 7 nem, 1 tartózkodás szavazattal nem fogadja
el.

Zatykó János: A Képviselő-testület a 166. számú előterjesztést napirendről leveszi?

- A Képviselő-testület az előterjesztést 11 igen , 3 nem, 1 tartózkodás szavazattal
napirendről leveszi.

Zatykó János: A Képviselő-testület a 169. számú előterjesztést napirendről leveszi?

- A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen, 8 nem szavazattal nem támogatja.

Zatykó János: A Képviselő-testület a 170. számú előterjesztést napirendről leveszi?

- A Képviselő-testület az előterjesztést 15 igen szavazattal napirendről leveszi.

Zatykó János: A Képviselő-testület a 174. számú előterjesztést napirendről leveszi?

- A Képviselő-testület az előterjesztést 9 igen, 7 tartózkodás szavazattal napirendről
leveszi.

Zatykó János: A zárt ülésre javasolt napirendekkel a Képviselő -testület egyetért?

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

NAPIREND:

1. Rendelet–tervezet Komárom Város Képvisel ő-testületének az Önkormányzat
vagyonáról, a vagyonnal való rendelkezés és vagyonkezelés szabályairól szóló 2009. évi
33. (XII. 18.) számú önkormányzati rendelete módosításáról.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

2. Rendelet–tervezet Komárom Város Képviselő -testületének az Önkormányzat
vagyonáról, a vagyonnal való rendelkezés és vagyonkezelés szabályairól szóló 2009. évi
33. (XII. 18.) számú önkormányzati rendelete módosításáról. (Távhő Kft.)
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

3. Rendelet-tervezet Komárom város 2010. évi költségvetésének II. negyedévi
módosításáról.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

4. Rendelet-tervezet Komárom város közigazgatási területén fizetendő víz - és
csatornahasználati díjak módosításáról.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

5. Komárom város Képviselő -testülete 2010. II. féléves munkate rve meghatározása.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
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6. Tájékoztató a Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás 2010. I. félévi
tevékenységéről.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

7. Oktatási intézmények vezetői pályázatainak elbírálása.
Előadó: Zatykó János polgármester

8. Tájékoztató a 2010. évi „Komáromi Napok” rendezvénysorozat lebonyolításáról,
költségvetési kiadásai teljesítéséről, tapaszt alatairól.
Előadó: Zatykó János polgármester

9. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti
fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati
beruházások állásáról, az önkormányzat likvidi tási helyzetéről, az önkormányzati
bizottságok munkájáról, döntéseiről.
Előadó: Zatykó János polgármester

10. Javaslat Komárom Város Közszolgálatáért kitüntető cím adományozására.
Előadók: Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címze tes főjegyző

11. Komárom Város Egészségügyi Díjának odaítélése.
Előadó: Zatykó János polgármester

12. Lakáscsere bérlő kezdeményezésére. I.
Előadó: Zatykó János polgármester

13. Lakáscsere bérlő kezdeményezésére. II.
Előadó: Zatykó János polgármester

14. Lakáscsere bérlő kezdeményezésére. III.
Előadó: Zatykó János polgármester

15. Lakáscsere bérlő kezdeményezésére. IV.
Előadó: Zatykó János polgármester

16. Komárom, Gyár u. 14. szám alatti ház lakói helyzet ének megoldása.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

17. Peklerné Borbély Ramóna kérelme.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

18. Fazekas Sándorné Komárom, Ghyczy Kálmán u. 9. I/14. szám alatti lakos
fellebbezése lakásfenntartási támogatás ügyében.
Előadó: Zatykó János polgármester

19. Komárom Város Képviselő -testülete, mint a Saxum Kft. taggyűlése jogát, hatáskörét
gyakorló szerve, -  a Saxum Kft. ügyvezetőinek béremelése.
Előadó: Zatykó János polgármester
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20. Beszámoló a temetőüzemeltetési szerződés megvalósulásáról, pályázat kiírása
 temetőüzemeltetésre.
 Előadó: Zatykó János polgármester

21. Rendelet–tervezet Komárom Város Képviselő-testületének az Önkormányzat
vagyonáról, a vagyonnal való rendelkezés és vagyonkezelés szabályairól szóló 2009. évi
33. (XII. 18.) számú önkormányzati rendelete módosításáról, valamint a Kempelen
Farkas Alapítványi Középiskola ingatlanvásárl ási kérelme.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

22. E g y e b e k.

a/ Vértes Volán Zrt. beszámolója a társaság Komárom város 2009. évi helyi
közszolgáltatási tevékenységére vonatkozóan. – 2010. évi várható gazdálkodási
adatok.
Előadó: Zatykó János polgármester
             Horváth Béla mb. vezérigazgató

b/ Komárom város komplex geotermikus energia hasznosítása.
Előadó: Zatykó János polgármester

c/ Jókai Mór Város könyvtár kérelme.
Előadó: Zatykó János polgármester

 d/ Önrész biztosítása iránti kérelem a Héra Alapítványhoz benyújtott pályázatra
 szociálisan rászoruló fogyasztók támogatására.
 Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

e/ Komárom, Budai Nagy Antal utca csapadékvíz -elvezetése – nyertes pályázat
Előadó: Zatykó János polgármester

f/ A TIOP 1.1.1./07/1 pályázattal kapcsolatos feltételes közbeszerzési eljárás
engedélyezése.
Előadó: Zatykó János polgármester

g/ Iskolapszichológus álláshely létrehozásának lehetősége.
Előadó: Zatykó János polgármester

h/ Duna-Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás rekultivációs
projektje.
Előadó: Zatykó János polgármester

i., Kérdések, bejelentések.

- A Képviselő-testület a javasolt tárgysorozatot 16 igen szavazattal elfogadja.
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1. Napirendi pont: Az Önkormányzat vagyonáról, a vagyonnal való rendelkezés és
vagyonkezelés szabályairól szóló 2009. évi 33. (XII.18.) számú
önkormányzati rendelet módosítá sáról.

Előadók: Zatykó János polgármester
   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztést tárgyalásra alkalmasnak tartotta. A
Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi
Bizottság a rendelet-tervezetet elfogadásra ajánlja.
Az előterjesztés 175 m2 terület forgalomképes vagyoni körbe történő áthelyezéséről szól.
Kérdés, felvetés nincs, kéri, szavazzana k a rendelet-tervezetről.

- A Képviselőt-estület a rendelet-tervezetet 13 igen szavazattal elfogadja.

Komárom Város Képviselő-testülete
2010. évi 11. számú (VI. 18.)
önkormányzati rendelete

- az Önkormányzat vagyonáról, a vagyonnal való
rendelkezés és vagyonkezelés szabályairól szóló 2009.
évi 33. (XII.18.) számú önkormányzati rendelet
módosításáról.

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)

2. Napirendi pont: Rendelet–tervezet Komárom Város Képviselő -testületének az
Önkormányzat vagyonáról, a vagyonnal való rendelkezés és
vagyonkezelés szabályairól szóló 2009. évi 33. (XII. 18.) számú
önkormányzati rendelete módosításáról.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz me llékelve van./

Zatykó János: Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztést tá rgyalásra alkalmasnak tartotta. A
Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi
Bizottság a rendelet-tervezetet elfogadásra ajánlja.
Öt ingatlant kell a forgalomképes vagyoni körbe áttenni apportként a Távhő Kft -hez.
Kérdés, felvetés nincs, kéri, szavazzanak a rendelet -tervezetről.

- A Képviselőt-estület a rendelet-tervezetet 13 igen szavazattal elfogadja.
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Komárom Város Képviselő-testülete
2010. évi 12. számú (VI. 18.) önkormányzati
rendelete

- az Önkormányzat vagyonáról, a vagyonnal való
rendelkezés és vagyonkezelés szabályairól szóló 2009.
évi 33. (XII.18.) számú önkormányzati rendelet
módosításáról.

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékel ve van.)

3. Napirendi pont: Rendelet-tervezet Komárom város 2010. évi költségvetésének II.
negyedévi módosításáról.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mel lékelve van./

Zatykó János: Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztést tárgyalásra alkalmasnak tartotta. A
Pénzügyi Bizottság a rendelet -tervezetet elfogadásra ajánlja.
A javasolt módosítás 297.345 E Ft, mely normatív igénylésből, pénzeszközök átadásából és a
2009. évi pénzmaradvány előirányzatból tevődik össze.

Hornig Rudolfné: A likviditásról szóló jelentésben az előző hónaphoz képest látszik, hogy a
lekötött betétek összege 2,3 milliárd forint volt, de most 1,8 milliárd forintra csökkent.
Tájékoztatást kér a 2010. márciusában bevallott iparűzési adó összegéről valamint a 2009. évi
bevallásokról. A költségvetésben az adóbevételek tervezettek. Szeretné tudni, hogyan állnak.

Zatykó János: Alpolgármester asszony a napirendtől teljesen eltérő felszólalást tett .

Győri István: A likviditási táblázat a két ülés közötti eseményekről szóló előterjesztésben
szerepel. Kéri, hogy azt részletesen ott tárgyalják.

Zatykó János: Az adóbevételekről természetesen az adóiroda feldolgozása alapján
beszámolnak. A márciusi bevételekről már részletesen beszámolt a Képviselő -testület ülésén,-
március 15-ig 1,7 milliárd forint volt az adóbevétel.
Kéri, szavazzanak a rendelet -tervezetről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 14 igen szavazattal elfogadja.

Komárom Város Képviselő-testülete
2010. évi 13. számú  (VI.18.) önkormányzati rendelete

- az önkormányzat 2010 évi
költségvetésének módosításáról.

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)
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4. Rendelet-tervezet Komárom város közigazgatási területén fizetendő víz - és
csatornahasználati díjak módosításáról.
Előadók: Zatykó János polgármester

 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

Zatykó János: Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztést tárgyalásra alkalmasnak tartja, a
Pénzügyi Bizottság elfogadásra ajánlja.
Az előterjesztés alapján a környezetterhelési díj és a csatornadíj között történik
átcsoportosítás.
Kéri, szavazzanak a rendelet -tervezetről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 14 igen szavazattal elfogadja.

Komárom Város Képviselő-testülete
2010. évi 14. számú (VI. 17.) önkormányzati
rendelete

- a Komárom város közigazgatási területén fizetendő víz -
és csatornahasználati díjakról szóló 2004. évi 34. számú
(XII. 16) önkormányzati rendelete módosításáról

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve v an.)

5. Napirendi pont: Komárom város Képviselő -testülete 2010. II. féléves munkaterve
meghatározása.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztéssel kapcsolatban az Egészségügyi és Szociális Bizottság és az
Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság tett javaslatot. A bizottságok az előterjesztést
elfogadásra ajánlják. A következő testületi ülésre 2010. szeptember 16 -án kerül sor.

Hornig Rudolfné: Korábban szó volt arról, hogy a panelprogram befejezése után a
tapasztalatokról, a városlakók problémájáról beszámolnak.
A városi projektek megvalósulásánál az önkormányzati dolgozók milyen mértékben vesznek
részt a projektmenedzseri díjak elszámolásánál?

Zatykó János: A javaslat arra vonatkozik, hogy a két napirendet szeptemberben tárgyalja a
Képviselő-testület.

Dr. Konczer Erik: A 2010. II. félévében, szeptember hónapban foglalkozzanak az állattartás
szabályaival.
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Takács József: A 2010-es oktatási év indítása tapasztalatairól szóló előterjesztést az Oktatási,
Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság novemberben javasolja tárgyalni.

Hornig Rudolfné: Az Ipari Park csapadékvíz elvezetésével kapcsolatos rendelet -tervezet
megalkotása, kezelésbe adása is többször szerepelt na pirendben. Erről a témáról is tárgyalni
kell. Nyáron is problémát okoz, hogy a lekaszált fű és a törmelék a lefolyókban feltorlódik.
Az üzemeltetésbe adásról dönteni kell.

Zatykó János: Miért nem a bizottsági ülésen tárgyalják ezeket a felvetéseket?

Dr. Konczer Erik: A 2010. november havi ülés napirendjei között ez a javaslat szerepel.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Azzal is foglalkozzanak, hogy pl. a szúnyogírtást ezen a területen
ki fogja végezni. A karbantartási munkálatokat meg kell kezdeni.

Zatykó János: Az elhangzott kiegészítésekkel – kivéve az Ipari Parki csapadékvíz elvezetést –
a Képviselő-testület a 2010. II. félévi munkatervet elfogadja?

- A Képviselő-testület a munkatervet 12 igen, 2 tartózkodás szavazattal elfogadja.

143/2010.(VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete 2010. II. féléves munk atervét a melléklet szerint
jóváhagyja.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

6. Napirendi pont: Tájékoztató a Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás
2010. I. félévi tevékenységéről.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A napirend bizottsági tárgyalást nem igényelt. A Társulás 9 településen látja el
feladatait, kéthavonta ülésezik. Elfogadták a 2010. évi költségvetésüket, 148.277 E Ft -tal. A
költségvetés hiányt nem tartalmaz. Elfogadták az előző évi zárszámadást is, melyben a
pénzmaradvány összege 4,1 M Ft.

Dr. Molnár Attila – ügyrendi javaslata: Kéri, hogy az SZMSZ szerint a kötelezően
megtárgyalt előterjesztések után az oktatási intézmények vezetői kinevezésére  vonatkozó
napirendekkel folytassák munkájukat.
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Hornig Rudolfné: Az előterjesztéssel kapcsolatban részletesebb kimutatást kér a személyi,
dologi kiadásokról.

Zatykó János: A kistérségi társulás ülései, előterjesztései nyilvánosak. A társulás 2010. évi
költségvetését is közzétették.
A Képviselő-testület a tájékoztatót elfogadja?

- A Képviselő-testület a tájékoztatót 10 igen, 1 nem, 3 tartózkodás sz avazattal elfogadja.

144/2010.(VI. 17.). számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás 2010. I.
féléves  munkájáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

7. Napirendi pont: Oktatási intézmények vezetői pályázatainak elbírálása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az érintett intézményvezetők kérik zárt ülés tartását?
Megállapítja, hogy az érintettek nem kérik zárt ülés megtartását.
Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság a határozati javaslat 1/A., 2. és 3. pontját
elfogadásra ajánlja.
2010. július 31-én a Szivárvány, a Kistáltos és a Tóparti Óvoda intézményvezetője
megbízatása lejár. Mindhárom intézményre egy -egy személy adta be pályázatát. A jelölteket a
véleményezésre jogosult szervek támogatták.
A Szivárvány Óvodában Argai Éva, a Kistáltos Óvod ában Nagy Ágnes, a Tóparti Óvodában
Nagy Márta intézményvezető adta be pályázatát.

Takács József: Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság a pályázókat egyöntetűen
támogatta. Eddig végzett munkájukhoz sok sikert kívántak.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslat 1/A., 2. és 3.
pontjáról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja.
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145/A/2010.(VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Szivárvány Óvoda vezetésével megbízza Argai Éva óvónőt
2010. augusztus 1. napjától 2015. július 31. napjáig, öt év határozott időtartamra, bére
és pótléka változatlanul hagyásával.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Halász Károly osztályvezető

145/B/2010.(VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Kistáltos Óvoda vezetésével megbízza Nagy Ágnes óvónőt
2010. augusztus 1. napjától 2015. július 31. napjáig, öt év határozott időtartamra, bére
és pótléka változatlanul hagyásával.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

145/C/2010.(VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Tóparti Óvoda vezetésével megbízza Nagy Márta óvónőt 2010.
augusztus 1. napjától 2015. július 31. napjáig, öt év határozott időtartamra, bére és
pótléka változatlanul hagyásával.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

Zatykó János: A megválasztott intézményvezetők eddigi munkáját megköszönve kíván
további jó színvonalú munkát a város óvodásai érdekében.

Nagy Márta: Megköszöni, hogy az elmúlt öt esztendőben a Képviselő -testület teljes
mértékben támogatta, hogy a Tóparti Óvoda a legkorszerűbb feltételek között fogadhassa a
gyermekeket.

Megköszöni azt is, hogy a Képviselő -testület és az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi
Bizottság valamennyi tagja, az óvoda alkalmazotti közössége támogatta , hogy az elkövetkező
öt évben is, az intézményt vezetve neveljék a gyerekeket, a legjobb feltételek között. Az
elkövetkezendő időben felelősségteljesen, a legkorszerűbben próbálja tovább folytatni
munkáját.
A pályázatában szerepel, hogy az óvodák nagyon f ontos feladata, hogy a nevelőmunkája szép,
de ahhoz, hogy a gyerekeket igazából nevelni tudja, ember feletti embernek kell lenniük.
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Argai Éva: Megköszöni a Képviselő-testület bizalmát, igyekszik ezt meghálálni és emberi
értékei, szakmai tudása legjavát ad ja az elkövetkezendő öt évben, hogy a gyerekeket és
családtagjait szolgálhassa.

Nagy Ágnes: Megköszöni a Képviselő-testület megtisztelő bizalmát. Úgy gondolja, hogy az
öt évvel ezelőtti nagy kihívásnak sikerült eleget tennie, hiszen ezért vágott bele a f őiskolai
tanulmányokba. Minden erejével azon lesz, hogy a Kistáltos Óvoda gyermekei jól érezzék
magukat, valamint a fenntartó, a Képviselő -testület a nevelő munkával elégedett legyen.

8. Napirendi pont: Tájékoztató a 2010. évi „Komáromi Napok” rendezvén ysorozat
lebonyolításáról, költségvetési kiadásai teljesítéséről,
tapasztalatairól.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Közművelődési és Sport Bizottság az előterjesztést tárg yalásra alkalmasnak
tartotta. A Pénzügyi Bizottság a tájékoztatót elfogadásra ajánlja.

Nagy Zoltán: Az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága a határozati
javaslatot elfogadásra ajánlja.

Zatykó János: Megköszöni a Komáromi Napokat támogató vállalkozók pozitív hozzáállását,
hogy 6,5 M Ft támogatást nyújtottak. A vállalkozók részére egy komáromi fazekastól vásárolt
ajándéktárgyat nyújtottak át köszönetképpen. Összességében a rendezvényt sikeresnek
értékeli.
Kéri, szavazzanak a határozati javas latról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja.

146/2010.(VI.17.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. A Képviselő-testület a 2010. évi Komáromi Napok rendezvénysorozat
lebonyolításáról, költségvetési kiadásai  teljesítéséről, tapasztalatairól szóló tájékoztatót
jóváhagyja.

2. A Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a végső elszámolást követően (2010.
augusztus) a fennmaradó bevételeket a Polgármesteri Hivatal átcsoportosítsa az
Idegenforgalmi Bizottság 2010. évi bizottsági keretébe.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Halász Károly osztályvezető
   Császár Irén osztályvezető
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9. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáró l, a két
ülés közötti  fontosabb eseményekről, tárgyalásokról,
intézkedésekről, az önkormányzati beruházások állásáról, az
önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati bizottságok
munkájáról, döntéseiről.

Előadó: Zatykó János polgármester

Zatykó János: Az előterjesztés első oldalán szerepel egy határozati javaslat, melyben egy
pályázat önrésze csökkentésére tesznek javaslatot, 34.886 Ft összegben.
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 14 igen szavazattal e lfogadja.

147/A/2010.(VI.17.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület az „Illegális hulladéklerakók felszámolása” című pályázathoz
az önerőt a 2010. évi költségvetés pályázati alapja terhére 358.489 Ft összegben
biztosítja.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Havran Tóth Bernadett környezetvédelmi referens

Dr. Konczer Erik: Az előterjesztésben a Magyar Kézilabda Szövetség gratulál a Komáromi
AC bajnokságot nyert NB II-es csapatának. Polgármester úr a napirend előtti
hozzászólásoknál jelezte, sajnálja, hogy nem foglalkozik a Képviselő -testület a csapat
támogatásával. Azzal, hogy asztal alá söpörték a problémát, még nem oldottak meg semmit.

Hamrák Zsófia: Elgondolkodott az árvíz idején arról, hogy mi értelme van a Rüdiger tó
iszapkezelésének. Jó lenne, ha egy vízügyi szakember foglalkozna ezzel a témával.
Véleménye szerint pénzt költenek a tóra, de annak nincs értelme.

Zatykó János: A Képviselő-testület az iszapkezelésre vonatkozó határozatot egyöntetűen
megszavazta.

Hamrák Zsófia: Mindig a jelenlegi, és a változó állapotoknak megfelelően kell továbblépni.

Horváth Gyula: Dr. Konczer Erik képviselő úr hozzászólását elkeserítőnek tartja. Nagyon sok
idejük volt arra, hogy a sportot helyre tegyék. Már nagyon régen meg lehetett volna oldani ezt
a problémát. Bajnokságot nyerni bármilyen szinten óriási dolog. A kézilabda csapat ezt
megtette, de a hozzá való fedezet még mindig hiányzik.
Közel négy év alatt még nem fordult elő olyan dolog, hogy a bizottságuk határozatképtelen
legyen. Egy képviselő társa jelezte azt, hogy temetés miatt a bizottság ülésén nem tud
megjelenni. Végig lehet nézni a jegyzőkönyveket, hogy ki az, aki a tiszteletdíját felveszi, de
nem tartja méltónak a bizottságot arra, hogy megjelenjen.
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Köszönetet mond a sporthagyományokat őrző kerekasztalnak, mivel a MOLAJ sporttelepen
mini világbajnokságot rendez. Megérkeztek azok a mezek, melyekben a világbajnokságon
szereplő csapatok részt veszne k. Köszönetet mond az eseményt támogatóknak.
Makovics Zsolt erőemelő az Európa Bajnokságon II. helyezést ért el, teljesítményéhez
gratulál.

Zatykó János: Kupát ajánlott fel a focival kapcsolatos rendezvényhez.

Győri István: Egy választási ciklus végén nem illik visszamutogatni. A Közművelődési és
Sport Bizottság valóban megoldhatta volna már ezt a problémát. A probléma nem az, hogy a
bajnokságot megnyerte a kézilabda csapat és nincs pénz az NBI/B -ben való szereplésre,
hanem az, hogy az NB II-ben történő szereplésre sincs már meg a fedezet. Ezt a problémát
azonban a Közművelődési és Sport Bizottságnak kellene kezelnie és javaslatot tennie a
Képviselő-testületnek. Ha az igények irreálisak, akkor azt kell bebizonyítani, ha reálisak,
akkor meg kell találni annak lehetőségét, hogy tovább folytathassák az NB II -ben a szereplést.

Dr. Konczer Erik: A Közművelődési és Sport Bizottság elnöke mutogat a képviselőkre, hogy
a sport helyzetét az elmúlt ciklusban nem oldották meg.

Horváth Gyula: Koppány Csaba képviselő  úr hosszú éveken keresztül képviselte azt az
álláspontot, hogy 1 Ft-hoz 1 Ft támogatást adjanak.
2007. évben a Közművelődési és Sport Bizottság rendelkezésére 25 M Ft állt. Ezt az összeget
méltatlannak tartotta.
Úgy gondolja, hogy őszintén, becsületesen végezték munkájukat.

Takács József: Ettől függetlenül Komáromban jól működő, kimagasló eredményeket elérő
sportegyesületek vannak. Gratulál a KAC elért eredményéhez.
Június 13-án tartották Mosonmagyaróváron az erőemelő Európa Bajnokságot, ahol Makovics
Zsolt második helyezést érte el a Komáromi Sportbarátok Köre versenyzőjeként.

Hornig Rudolfné: Jó lenne, ha a képviselők a belvízzel, csapadékvízzel kapcsolatos
tapasztalataikat rögzítenék. A Kultsár, a Széchenyi, a Petőfi Iskolák, valamint a Polgármesteri
Hivatal tetőszerkezete nem régen készült el, mégis kritikán aluli az állapota, mindenhol
beázik. Felülvizsgálatot kér, mielőtt nagyobb baj nem történik. Az iskolákban a
konnektorokból folyik a víz.

Zatykó János: A Képviselő-testület II. féléves munkatervében kellett volna ezt a felvetést
ismertetni.

Czita János: Az egész országban gondot okozott az elmúlt időszakban, hogy a vízgyűjtő
területen 300 mm csapadék hullott. Komáromot és környékét ez a probléma kisebb mértékben
érintette. Megköszöni azoknak a munkáját, akik a védekezésben részt vettek. Eredményként
mondhatják el, hogy a város biztonságát ismételten megőrizték, a gát útját állta a víznek.

A gátépítési munka a közeljövőben megindul és Komárom problémájának ez a beruházás
véget tud vetni. Problémát jelentett Szőnyben a belvíz is, a magántelkeken is védekezni
kellett. A Nagyherkály-Szőny-Almásfüzitő csatornán keresztül  kellett a város védelmét
megoldani. A nagyherkályi szántóterületek víz alatt voltak, fontos dolog volt a kármentés.
Elsődleges a lakosok érdeke.
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Mocsa irányából érkezett egy víztömeg, mely Szőny déli részét árasztotta el. Furcsának
tartotta a lakók reakcióját. Komárom környékén közérdekű védekezésben harmóniát találnak
a szántóterületek és a lakosság érdekei között, máshonnan azo nban olyan vízfelületet kapnak,
mely óriási kiterjedésű Szőnyben. A gazdák lehetetlen helyzetbe kerültek. Nem csak
Komáromban kell az árkokat rendben tartani, hanem a vízgyűjtő más területén is.
Az agrárgazdaságban megjelentek a gombás betegségek, nagy ká rt okozva a belvíz mellett.
Az országban elindult a kárenyhítési program, a gazdálkodók is részt vesznek ebben. Kérte,
hogy a Védelmi Bizottság korrekt tájékoztatást adjon a komáromi helyzetről, hogy az a
kárenyhítés során nagyobb súlyt képviselhessen.

Sárai János: A Szőny-Füzitői csatorna a jelenlegi állapotában képtelen arra, hogy a nagyobb
mennyiségű vizet elvezesse.
Magánszemélyek megkezdték a tó túlfolyásának kezelését, a mocsai polgármester pedig
kérdőre vonta őket, hogy milyen jogon avatkoznak bele más közigazgatási területen lévő tó
ügyében, mert Mocsán a pincéket elöntötte a víz. A 100 ha-os tóról kb. 1 millió m3 víz zúdult
Szőny felé. Minden víz a Szőny -Füzitői csatornába folyik. A vízügyi szakemberek és a
hivatali dolgozók nem tudták megmondani, hogy a tavaknak ki a tulajdonosa, kivel lehet
tárgyalni. Kéri, hogy a hivatal szakemberei dolgozzák ki, hogy ilyen esemény idején kivel
lehet tárgyalni.
A mocsár jelenleg posvadt, haltetemek vannak. A szennyvízátemelő környékén az aknákat a
Vizák Kft. megpróbálta lefedni, hogy a szennyvíz ne jöjjön vissza. Az elöntött területek
mindenhol szennyezettek. Jó lenne utánanézni annak is, hogyan lehetne megemelni a Szőny -
almásfüzitői csatornát. Az Ifjúság telepi lakók fájlalják, hogy a Kórház környéki csatornán
nem folyhat le a víz a horgásztavakhoz.
Ha a Duna szintje megemelkedik, az a belvizeket is táplálva, nehezítve a mentést. Rengeteget
dolgozott a Tűzoltóság, munkájukat ezúton is megköszöni. A Saxum Kft. vezetősége és
dolgozói, valamint az állampolgárok segít ségét is megköszöni. Jó lett volna, ha a Saxum Kft.
rendelkezik egy kisebb és egy nagyobb szivattyúval.

Zatykó János: A hivatalnak nem kompetenciája arról tudni, hogy a mocsai tavak kinek a
tulajdonában vannak. A vízügyi hatóságnak kell erről tudomással b írnia.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Közegészségügyileg is fennáll a járvány veszélye, igyekezzenek
ezt megelőlegezni. Polgármester úrhoz fordult segítségért és közös munka eredménye lett az,
hogy az ÁNTSZ állásfoglalása alapján a fertőtlenítésről egy komplex  anyagot kaptak táblázat
formájában, melyet az érintett terület lakóihoz eljuttattak. Ha valaki úgy érzi, hogy kertjében a
víz fertőzött, vagy feljött a szennyvíz, az forduljon a hivatalhoz, vagy a képviselőhöz. A
Saxum Kft. telephelyén klórmészhez hozzáfé rhetnek, ingyenesen elvihetik.
Mindenkinek megköszöni a segítségét, aki a védekezésben és a fertőtlenítésben részt vett. A
Nádor utca végén elmaradt a fertőtlenítés, ez nagy veszélyt rejt.

Horváth Gyula: A Laktanya-közben a nyitott vízelvezető árkot, mel y a vizet a földekről a
Dunába szállította, betemették. Kéri, a hivatal találjon műszaki megoldást arra vonatkozóan,
hogy a Laktanya-köz 28-tól a Báthory úti vízelvezetőt összekössék.

Hornig Rudolfné: A májusi testületi ülésen tájékoztatást kaptak arról, hogy a lekötött betétek
összeget 2,3 milliárd forint. Ez az összeg most 1,8 milliárd forint. 2010. év iparűzési
adóbevallása milyen összegben teljesült?
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Császár Irén: A 2 milliárd forint év elején lekötött betétként szerepelt a város kasszájában. Ez
a pénzösszeg feladattal terhelt volt. A 2. táblázatban szerepel, hogy 2 milliárd 100 ezer forint
összegben van olyan feladatokra szükség, mely tavaly kezdődött és 2010. évre húzódik. A
csökkenés ebből is adódik.
Az adóbevételek időarányosan teljesültek. A n ormatívák is időarányosan teljesültek.
Azokra a feladatokra költöttek pénzt, melyeket 2009 -ben határozott el a Képviselő -testület.
2010. május 31-ig kötelezettek az adóalanyok bevallásra. Ezek a bevallások nagyrészt
megérkeztek, feldolgozásuk folyamatos. Pontos számadatot július 10 -én, a zárás idején tud
mondani.

Hornig Rudolfné: Az 500 M Ft-os összeg elég nagy, mivel tudomása van arról, hogy a
beruházásoknál milyen részszámlákat hívtak le a kivitelezők. A legnagyobb beruházás a
Feszty Iskoláé, itt 40 M Ft körüli kifizetés történt.
Az előző testületi ülésen döntöttek arról, hogy a temető kerítését a Saxum Kft. építheti meg.
Beró Szabolcs levélben tájékoztatta arról, hogy pénzügyi helyzete jelentős mértékben
megváltozott, mely nem teszi lehetővé, hogy a ke rítés megépítését az 50 %-os mértékig
támogassa. A korábban megvásárolt anyagokat földmunkával, tereprendezési munkával, kb.
1.7 M Ft összegben tudja támogatni a kerítés megépítését. A tervezett költséghez képest ez 25
%-ot jelent. A költségvetésben 12 M F t áll rendelkezésre.

Zatykó János: A Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság,
a Pénzügyi Bizottság tárgyalja meg ezt a javaslatot.

Győri István: Amennyiben a fedezet a költségvetésben rendelkezésre áll, a kerítést meg kell
építeni. A telekszomszédok 50 -50 %-ban kötelesek vállalni az építés költségét.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Megérti a Pénzügyi Osztály vezetője véleményét, hogy pontos
adatokat nem tud adni. Tapasztalata alapján az iparűzési adó befizetés rejt -e magában
veszélyt?

Császár Irén: Nem szeretne jóslatokba bocsátkozni az adatok feldolgozásáig.

Hamrák Zsófia: Az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága a napirendjén
szereplő előterjesztéseket megtárgyalta és elfogadta. Ezen kívül pályázatok elbírálásával
foglalkoztak. Az ősszel megrend ezendő Pityóka Fesztivál megrendezéséhez 3,5 M Ft -ot
biztosított a bizottság. A Légio Brigetio Egyesületet 200 E Ft -tal, a Rex Állatvédő Egyesület
rendezvényét azzal a kitétellel támogatta, ha a rádió és a havi programajánlóban megjelenést
felvállalja.
Az észak-komáromi és a komáromi zenei egyesületek, a Szent István Bazilika Kórusa, a
MÁV Szimfónikusok kórusa lép fel a Jézus Szíve templomban. A bizottság támogatta, hogy a
rendezvényről hangfelvétel készüljön. Ehhez a Komáromi Televízió segítségét kérték. A
rendezvényt a hangfelvétel elkészítésével együtt 100 E Ft -tal támogatta. 170 művész
vendéglátásához civilek és vállalkozók támogatását is várják.
Kéri, hogy a bizottság javaslatát a Képviselő -testület támogassa.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak az elhangzottakról.

- A Képviselő-testület 13 igen szavazattal az elhangzott javaslatot támogatja.

- A Képviselő-testület a napirendet 15 igen szavazattal elfogadja.
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147/B/2010.(VI.17.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. A Képviselő-testület Legio Brigetio részé re a 2010. évi Költségvetésben az
Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága részére biztosított pályázati
pénzeszközből – a Bizottság javaslatára -  200 E Ft támogatást nyújt.

2. A Képviselő-testület az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Biz ottsága
2010. évi Költségvetési keretéből - a Bizottság javaslatára – 150 E FT támogatást
nyújt a REX Állatvédő Egyesület részére.

3. A Képviselő-testület a VOX Femina női énekkar részére az Idegenforgalmi és
Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága 2010. évi Költ ségvetésben biztosított kerete
terhére – a Bizottság javaslatára – 100 E Ft támogatást nyújt.

4. A Képviselő-testület a 2010. évi Pityókai fesztivál megszervezéséhez az
Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága 2010. évi költségvetési
keretéből 3,5 M Ft-ot biztosít.

5. A Képviselő-testület elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két
ülés közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, polgármesteri és egyéb
intézkedésekről, az önkormányzati beruházások állásáról, az önkormányzat
likviditási helyzetéről, valamint az önkormányzati bizottságok munkájáról,

      döntéseiről szóló beszámolót.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Császár Irén osztályvezető

10. Napirendi pont: Javaslat Komárom Város Közszolgálatáért kitüntető cím
adományozására.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 148/2010.(VI.17.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

11. Napirendi pont: Komárom Város Egészségügyi Díjának odaítélése.

Előadó: Zatykó János polgármest er

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 149/2010.(VI.17.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

12. Napirendi pont: Lakáscsere bérlő kezdeményezésére. I.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 150/2010.(VI.17.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

13. Napirendi pont: Lakáscsere bérlő kezdeményezésére. II.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 148/2010.(VI.17.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

14. Napirendi pont: Lakáscsere bérlő kezdeményezésére. III.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 152/2010.(VI.17.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
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15. Napirendi pont: Lakáscsere bérlő kezdeményezésére. IV.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 153/2010.(VI.17.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőköny ve
tartalmazza.

16. Napirendi pont: Komárom, Gyár u. 14. szám alatti ház lakói helyzetének megoldása.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 154/2010.(VI.17.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

17. Napirendi pont: Peklerné Borbély Ramóna kérelme.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 155/2010.(VI.17.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyv e
tartalmazza.

18. Napirendi pont: Fazekas Sándorné Komárom, Ghyczy Kálmán u. 9. I/14. szám
alatti lakos fellebbezése lakásfenntartási támogatás ügyében.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve va n./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 156/2010.(VI.17.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
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19. Napirendi pont: Komárom Város Képviselő-testülete, mint a Saxum Kft. taggyűlé se
jogát, hatáskörét gyakorló szerve, -  a Saxum Kft. ügyvezetőinek
béremelése.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 157/2010.(VI.17.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

20. Napirendi pont: Beszámoló a temető üzemeltetési szerződés megvalósulásáról,
pályázat kiírása.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 158/2010.(VI.17.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

21. Napirendi pont: Rendelet–tervezet Komárom Város Képviselő -testületének az
Önkormányzat vagyonáról, a vagyonnal való rendelkezés és
vagyonkezelés szabályairól szóló 2009. évi 33. (XII. 18.) számú
önkormányzati rendelete módosításáról, valamint  a Kempelen
Farkas Alapítványi Középiskola ingatlanvásárlási kérelme

Előadó: Zatykó János polgármester
  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 159/2010.(VI.17.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
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22. Napirendi pont: E g y e b e k.

a/ Vértes Volán Zrt. beszámolója a társaság Komárom város 2009. évi helyi
közszolgáltatási tevékenységére vonatkozóan. – 2010. évi várható gazdálkodási
adatok.

Előadó: Zatykó János polgármester
Horváth Béla mb. vezérigazgató

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta a Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és
Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság, az előterjesztést tárgyalásra
alkalmasnak tartotta.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Előzetes egyeztetések alapján a határozati javaslat 2. pontját nem
fogadják el. Lehetőleg 2011-ben fizetnék ki a prognosztizált összeget.

Dr. Konczer Erik: Amennyiben bármilyen problémát okoz ez a Vértes Volán Zrt -nek azt
jelezzék.

Horváth Béla: Megértve az önkormányzat helyzetét, a javaslatot elfogadják. Amennyiben
likviditási probléma adódik, az jelentkezni fog. A Képviselő -testület együttműködését
megköszöni.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a határozati javaslat 1. és 3. pontjáról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 14 igen, 1 tartózkodás szavazat tal elfogadja.

160/2010.(VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. Komárom Város Képviselő -testülete a Vértes Volán Zrt. 2009. évi beszámolóját
elfogadja, és az abban szereplő 5.272 E Ft többletfinanszírozást a 2010.évi működési
költségek előlegeként tudomásul veszi.

2. Komárom Város Képviselő -testülete a megállóhelyek módosítását tudomásul veszi,
mely szerint a Frigyes laktanya érintésével közlekedő 2 -es és 3-as helyi járatok
útvonala módosul, - a Vállalkozók útja megállóhely helyett a Huszár u tca megállóhely
kerül alkalmazásra – míg a 2K járatok megállóhelyei az Igmándi úti – Rendőrség –
megállóhellyel bővül.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

b/ Komárom város komplex geotermikus energia hasznosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és
Településfejlesztési Bizottság.

Győri István: Több éve próbálkozik az önkormányzat a geotermális energia hasznosítása
lehetőségével. Az elmúlt időszakban eljutottak odáig, hogy különböző előtanulmányokat,
méréseket végeztettek. Elkészült egy előzetes megvalósíthatósági tanulmány és a
költségvetési fedezetet is biztosították. A megvalósíthatósági tanulmány alapján kellene
döntést hozni.

Energoplan Kft. képviselője : Hódmezővásárhelyen több mint 10 éve üzemel egy termál
rendszer. Komáromban is körvonalazódik egy termálprojekt lehetősége, annak  ellenére, hogy
az adottságok kicsit másabbak. A K21 -es kút állapota miatt nem azt a mérést tudták
elvégezni, melyet szerettek volna, de geológialag is megalapozott a jó projekt iránti elvárás és
átvizsgálták a hőpiaci lehetőségeket, mely alátámasztja, hog y jó hozamú projekt valósulhat
meg. Javaslatot tettek egy biztos hozamú termál kútban lévő energia hasznosítására, mely a
Frigyes fűtőműnél kiváló piaccal találkozhatnak. A koncepció figyelembe veszi a fürdő
igényeit is. Hangsúlyozták az anyagban, hogy a t ávvezeték hálózattal is becsatlakoznának a
fürdő területére. Jelenlegi árszinten 70 millió forintos megtakarítás prognosztizálható, ami 11 -
12 éves projekt megtérülést mutat.

Horváth Gyula: Garanciát vállalnak a hatvan fokos vízre?

Energoplan Kft. képviselője: Mind hozamban, mind hőmérsékletben a jelenlegi paramétereket
meghaladta a K21-es kút. Ha ezt a hozamot tartósan fokozzák, akkor jogos elvárás, hogy a
hatvan fokot kinyerjék. Vélelmezik, hogy a másik termálkút hasonló paraméterekkel
elkészülhet.

Zatykó János: A határozati javaslat 4. pontját javasolja módosítani úgy, hogy a Képviselő -
testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a K21 jelű termálkút tárgyi projekt céljára
rendelkezésre állása érdekében járjon el. Erre azért van szükség, mert a kút nem Komárom
Város Önkormányzata tulajdonában van.

Győri István: A költségvetésben jóváhagyott keret  kisebbik része elfogyott. Ez a költségkeret
biztosítja a hátralévő munkákra a fedezetet?

Energoplan Kft. képviselője: A kiviteli tervet készítették el, igyek eznek ennek megfelelően
helytállni.

Győri István: Ezek szerint plusz pénzre nem lesz szükség az idei költségvetésben.

Hornig Rudolfné: A kút vizsgálatánál is sok huza -vona volt. Milyen akadályokat gördíthetnek
a projekt készítője elé?

Zatykó János: Jó előkészítés esetén semmilyen akadályt nem támaszthatnak.

Győri István: A Képviselő-testület a megvalósítás érdekében az előző ülésen már lépéseket
tett.

Energoplan Kft. képviselője: Kár volna veszni hagyni a kútban lévő energiát.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a javaslatról.
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- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

161/2010.(VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. Komárom Város Képviselő -testülete az Energoplan Kft. és a BRUNNEN
Hőtechnika Kft. által kidolgozott geotermikus koncepciót tudomásul veszi.

2. A Képviselő-testület támogatja a koncepcióban javasolt két önálló termál fűtési
rendszer megvalósítását a következők szerint: a K -21 jelű – meglévő – termálkút
komplex felújítására alapozott Frigy es lakótelepi hőellátás, un. „nyugati termálkör”
kiépítését, valamint a Csillag lakótelepi új termálkút páros létesülésére alapozott
intézményi hőellátás, un. „keleti termálkör” kiépítését.

3. A Képviselő-testület felkéri Zatykó János polgármestert, tagi  képviselőt, hogy a K-
21 jelű termálkút biztosítása tárgyában a Komthermál Kft -nél járjon el.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Varga Zsolt osztályvezető

c/ Jókai Mór Város könyvtár kérelme.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Közművelődési és Sport Bizottság és a  Pénzügyi
Bizottság. A bizottságok a határozati javaslatot támogatják.  A vis major alapból 760 E Ft -ot
kellene biztosítani a könyvtárnak riasztóberendezés felújítására és villamossági rendszer
kialakítására.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 13 igen szavazattal elfogadja.

162/2010.(VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a 2010. évi költségvetés „Felhalmozási célú céltartalék”
vis major kerete terhére 760.000  Ft -ot biztosít a Jókai Mór Városi Könyvtár részére
riasztóberendezés vásárlására és telepítésére, valamint a szükséges villamos vezeték
átszerelésére.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Császár Irén osztályvezető
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d/ Önrész biztosítása iránti kérelem a Héra Alapítványhoz benyújtott pályázatra
szociálisan rászoruló fogyasztók támogatására.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta az Egészségügyi és Szociális Bizottság és a
Pénzügyi Bizottság. A bizottságok a határozati javaslatot támogatják. A rászoruló családok
támogatást kaphatnak a villanyszámla rendezéséhez. Az elnyert összeg 10 % -át önrészként
kell biztosítani. Az általános tartalék terhére az önrész biztosítható.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 13 igen szavazattal elfogadja.

163/2010.(VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete 279.544,- Ft összegű támogatást nyújt a H ÉRA
ALAPÍTVÁNY (Budapest, Moszkva tér 16.) javára, abból a célból, hogy az
alapítvány az E. ON Energiaszolgáltató Kft Komárom Város közigazgatási területén
élő szociálisan rászoruló fogyasztóinak pályázat útján pénztámogatást adjon, a 2010.
évi költségvetés terhére. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy
a támogatási szerződést aláírja.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szeidl Bernadett aljegyző
   Császár Irén osztályvezető az adomány á tutalásáért
   Császár Éva a pályázat megvalósításáért

e/ Komárom, Budai Nagy Antal utca csapadékvíz -elvezetése – nyertes pályázat

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta a Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és
Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság. A bizottságok a határozati javaslatot
elfogadásra ajánlják. Az önkormányzat pályázaton nyert és szükséges az önerő összegét 8.698
E Ft-tal növelni. A Műszaki Osztály szerint költségvetési átcsoportosítással és az általános
tartalék felhasználásával az összeg biztosítható.

Győri István: A Pénzügyi Bizottság támogatta, hogy az összeg egy részét belső
átcsoportosítással biztosítsák.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a határozati javaslatról.
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- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 13 igen szavazattal elfogadja.

Hók Gyuláné: 2.500 E Ft-ot a felhalmozási célú tartalékból biztosítanak. A különbözetet az
általános tartalék terhére biztosítják.

164/2010.(VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. Komárom Város Képviselő -testülete a ”Komárom, Buda Nagy Antal utca
csapadékvíz elvezetése” című KDOP -4.1.1/E-09-2009-0006 kódjelű pályázat
csökkentett egyszeri vissza ne m térítendő támogatási összegét 85.195.823, - Ft
elfogadja.

2. Komárom Város Képviselő -testülete – a beruházás megvalósítása érdekében –
pályázati önrészét – a 179/2009. (IX. 17.) számú testületi határozatban elfogadott
10.569.988.- Ft-on felül – a 2010. évi Költségvetés általános tartalékkerete terhére
6.197.854.- Ft, és a „Felhalmozási céltartalékok” között a lakossági
kezdeményezéssel, és önkormányzati részvállalással megvalósuló közműépítések
előkészítésére biztosított 2.500.000. - Ft, összesen 8.697.854.- Ft összeggel megemeli
és jóváhagyja. Komárom Város Önkormányzata pályázati önrésze összesen: bruttó
19.267.842 Ft.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Dr. Halász Károly osztályvezető
   Dr. Csalaváné Hodosi Ágnes műszaki referens

f/ A TIOP 1.1.1./07/1 pályázattal kapcsolatos feltételes közbeszerzési eljárás
engedélyezése.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz m ellékelve van./

Zatykó János: A Polgármesteri Hivatal javasolta, hogy feltételes közbeszerzési eljárás
indításával gyorsítja fel a folyamatot. Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság és a
Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajá nlja.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

165/2010.(VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. Komárom Város Önkormányzata engedélyezi a TIOP -1.1.1/07/1 „A pedagógiai,
módszertani reformot támogató informatikai infrastruktúra fejlesztése” projekt
megvalósítása érdekében feltételes közbeszerzési pályázat lebonyolítását.

2. A 2010. évi közbeszerzési tervét kiegészíti az 1. pontban megjelölt esz közök
beszerzésével.

Határidő: azonnal
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Felelős:   Zatykó János polgármester
   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Dr. Halász Károly osztályvezető

g/ Iskolapszichológus álláshely létrehozásának lehetősége.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság a határozati javaslatot
elfogadásra ajánlja.
Az előterjesztésben szerepel, hogy nagyon sok a magatartás zavaros gyermek, ezért  egy fő
iskolapszichológus alkalmazására lenne szükség. Az iskolapszichológus alkalmazása
költségét az Önkormányzati Intézmények  Gazdasági Hivatala vállalja. A vélemények alapján
az oktatási intézmények támogatják a határozati javaslat elfogadását.

Takács József: Az előterjesztést 3 igen, 2 tartózkodás szavazattal fogadták el a bizottság
ülésén. A testület döntése alapján polgármester úr vizsgálatot kért, mely szerint az oktatási
intézmények támogatják a kérelmet, viszont olvasni olyan véleményeket is, hog y a
túlzsúfoltság miatt hónapok múlva kerül szakemberhez a gyermek. Egyetért azzal, hogy
iskolapszichológusra szükség lenne, de a bizottság ülésén felmerült az is, hogy ezekben az
intézményekben 20-30 gyermek szorul ilyen fajta kezelésre. Elgondolkodtató, hogy lehetne-e
egyetlen szakemberrel megoldani ezt a helyzetet.
A bizottság ülésén résztvevő óvodavezetők is megfogalmazták ilyen irányú igényüket.
Ezt a valós igényt megfelelő módon kezeljék, sokkal részletesebb előterjesztést készítsenek,
megfelelő felméréssel.

Koppány Csaba: Valahol el kell kezdeni a munkát. Egy fő pszichológus bérét most biztosítani
tudják. Decemberben, januárban épp úgy döntési helyzetben lesz az új önkormányzat, mint
most. Örülni kell, ha legalább egy pszichológust találnak, aki jel entkezik az állásra. Ha most
nem döntenek, akkor szeptemberben nem lesz iskolapszichológus. Öt éven belül az
intézmények zömében kötelező lesz az iskola pszichológus alkalmazása.

Dr. Konczer Erik: Elhangzott, hogy minden intézményben szükség lenne pszicho lógusnak. Az
egy pszichológus leterheltségéből tudják meg, hogy a későbbiekben mennyi szakemberre lesz
szükség.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Az előző testületi ülésen a Családsegítő Szolgálat kérelmére
megszavazták az iskolapszichológus alkalmazását, aki fel mérhetné az igényeket. A komplex
felmérés után léphetnének tovább. A Képviselő -testület II. féléves munkatervében térjenek
vissza erre az előterjesztésre.

Zatykó János: A pszichológus alkalmazásának bére biztosítását a Gazdasági Hivatal vállalta.
A Családsegítő Szolgálat pszichológusa teljesen másfajta munkát végez.

Győri István: Elhangzott, hogy a kistérségi pszichológus látja el a térség összes iskoláját,
majd az is, hogy még egy fő sem elég az összes iskola feladatainak ellátására. Az anyagi
fedezet biztosított, az intézményvezetők igénylik ezt a munkát. Miért nem kívánják
megszavazni az előterjesztést?
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Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Azt javasolta, hogy szakmai felmérést, előkészítést készítsen a
Családsegítő Szolgálat pszichológusa. Az óvodáknak is kellene  ilyen felmérést végeznie.
Ha az fog kiderülni, hogy hiába vesznek fel egy pszichiátert, mert nem tudja elvégezni a
feladatot és további kettőt kellene felvenni, akkor az valóban terhelni fogja a költségvetést.
Csak arra tett javaslatot, hogy a Családsegí tő Szolgálat pszichológusa segítsen a felmérésben.
Nem szeretné, ha ez a téma kampánytémává válna. Ne most akarják nyolc év lemaradását
behozni. Nagyon jól tudják, hogy nem most kezdődtek ezek a problémák az iskolákban,
hanem jó pár éve. Kéri, szakmailag m érjék fel, hogy mire van igény.

Győri István: Képviselő úr elmagyarázta, hogy már nagyon régóta van probléma és mindenki
rendelkezik tapasztalattal. Az iskolaigazgatók tudják, hogy saját iskolájukban milyen
problémák vannak. Mit szeretnének felmérni? Elh angzott, hogy nyolc éve nem csináltak
semmit, de ebből lassan öt éve együtt nem csináltak semmit. Képviselő úr, mint szakember
már régen javasolhatta volna iskolapszichológus beállítását. Miért gond az, hogy valamit el
akarnak kezdeni? Az a cél, hogy ebben  a választási ciklusban már semmifé le pozitív dolog ne
kezdődjön el?

Takács József: Ha kezelni szeretnének egy problémát, azt teljes egészében szeretnék kezelni.
Olyan óriási igényt jeleztek az igazgatók, hogy azt egy pszichológus nem tudja majd ellátni.
Ha teljes egészében kezelik a problémát – az óvodák igényével – akkor látnák igazán, hogy
mire van szükség.

Zatykó János: A képviselő-testület nem veszi figyelembe az intézményvezetők és
szakemberek véleményét.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Módosító javaslata volt, hogy megfelelő szakmai előkészítés után
a II. félévben térjenek vissza az előterjesztésre.

Győri István: Az előző ülésen a testület azt kérte, hogy kérjék ki az iskola igazgatók
véleményét. Ki lehet még kérni esetleg a gyerekek véleményét is. A m ai oktatási módszerek
ezeket a problémákat csak növelni fogják.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Már az előző ülésen is azt javasolták, hogy a második féléves
munkatervben térjenek vissza a probléma megoldására. Semmi mást, csupán szakmai
előkészítést várnak. Ahhoz, hogy a rendszer működjön, ez a fajta felmérés nem szükséges.
Remélik, hogy a jelenlegi kormány megteszi azokat a szükséges intézkedéseket, melyek a
pedagógusokat védi.

Zatykó János: A szakemberek, intézményvezetők véleményét kikérték.

Hamrák Zsófia: A véleményeket elolvasták, tiszteletben tartják, hogy van ilyen igény.
Iskolapszichológus meg tudja állapítani, hogy a gyermeknek gondja van. Ezt a tanár is meg
tudja állapítani. A gyógyítás nem az ő dolga. Nem látja, hogyan jutna el minden gyermekhez
a pszichológus. Azt sem tudják, hogy a pszichológust a gyerekek elfogadják -e. A testületnek
nem az a feladata, hogy mindent megszavazzanak.

Zatykó János: Nyíltan kellett volna kimondani, hogy az előterjesztést nem kívánják
megszavazni.
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Győri István: Azt nem lehet, hogy kimondják, hogy nyolc évig nem csináltak semmit, majd
amikor szeretnének valamit tenni, azt nem engedik. Nem gondolja, hogy Komáromban kell
kidolgozni, hogy mit kell tennie egy iskolapszichológusnak. A Képviselő -testületnek a
szakember munkájához kellene a feltételeket biztosítania.

Dr. Molnár Attila: Az alapkérdésben teljes mértékben egyetértenek. Vannak problémával
küzdő gyerekek, akiknek segítségre van szüksége. Olyan komplex problémával állnak
szemben, melynek felületi kezelését javas olják. Semmiféle szakmai egyeztetés nem történt,
csak az intézményvezetők véleményét kérték ki. A szakma i egyeztetés az, ha bevonják a
Nevelési Tanácsadót, a Gyámhivatalt, a Családsegítő Szolgálatot és megpróbálják kezelni a
problémát. Szakmai előterjeszté sek alapján szakmai döntést hozzanak.
Kéri, hogy a vitát fejezzék be és szavazzanak.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Módosító javaslata, hogy a felsorolt szakemberek bevonásával
végezzenek egyeztetést és a második féléves munkatervben térjenek vissza az előterj esztésre,-
felmérés után.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 8 igen, 8 nem szavazattal nem fogadja el.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 8 igen, 2 nem, 6 tartózkodás szavazattal
nem fogadja el.

166/2010.(VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete az „Iskolapszichológus álláshely létrehozása”
tárgyában nem hozott döntést.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szeidl Bernadett aljegyző

h/ Duna- Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társul ás rekultivációs
projektje.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztést tárgyalásra alkalmasnak tartotta. A
Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság a határozati
javaslatot elfogadásra ajánlja.
A határozati javaslatban szerepel, hogy a monostori hulladéklerakó utógondozását és
költségét 20 éven keresztül vállalják, valamint a társulási megállapodás módosítását
támogatják.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzon a Képviselő -testület a határozati javaslatról.
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- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

167/2010.(VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. A Képviselő-testület vállalja a Koppánymonostoron lévő szilárd hulladéklerakó
utógondozásának biztosítását, annak forrását költségvetéseiben biztosítja a 20 évig
tartó utógondozási időtartamban.

2. A Képviselő testület jóváhagyja a Duna - Vértes Köze Regionális
Hulladékgazdálkodási Társulás társulási megállapodás melléklet szerinti módosítását.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Hornig Rudolfné alpolgármester
   Havran Tóth Bernadett környezetvédelmi referens

i., Kérdések, bejelentések.

Győri István: Megköszöni az előző testületi ülésen bejelentett problémákra adott választ. Az
egyik felvetését a Polgármesteri Hivatal félreértette. Kérte, hogy a nagyherkályi úton épülő
felüljáró miatt használt elkerülő út gödrös, kátyús, azt helyre kell állítani. Olyan választ
kapott, hogy járjon a nagyherkályi úton.
Kéri a hivatalt, hogy a Csokonai utca elején, a belső udvari részén a közvilágítási test
környezetét tegyék rendbe. Ugyanitt a telefonelosztó -szekrény ajtaját feltépték, egy dróttal
rögzítették. A tulajdonos figyelmét hívják fel, hogy azt tegye rendbe.

Takács József: A Hóvirág utca lakói kérték, hogy a vízelvezetést oldják meg. Több utcában
betemették a vízelvezető árkokat, a víz nem tud elfolyni.
A Molajban a zöldhulladék elszállítását kellene megoldani.
A kátyúkra, útbesüllyedésre hívta fel a hivatal figyelmét, d e felújításra még nem került sor.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Pénzes János szőnyi vállalkozó kérte, hogy amennyiben az
árvízkárosult gyerekek táboroztatása alatt bármilyen szállításra lesz szükség, azt ingyenesen
vállalja.
Nagyon sok a szúnyog, kéri, hogy  a szúnyogírtó fiolákat a hivatal tegye hozzáférhetővé.
Nagyon fontos a légi szúnyogírtás is.

Zatykó János: Ha az időjárás lehetővé teszi, még ezen a napon 100 ha területen végeznek
szúnyoggyérítést.

Dr. Molnár Attila: Információi szerint az autóbuszokon  ugyanazon a távon különböző díjakat
fizettetnek. Nem értik az utasok, hogy miért van ez így.
Panel programmal kapcsolatos panaszos észrevételeket kapott. A lakók nagyon
felháborodottak, problémáik szerteágazóak. Kéri, hogy a Képviselő -testület kapjon
tájékoztatást, hogy hol tart a kivitelezés. Több százezer forintot áldoz erre a feladatra az
önkormányzat, a lakosság és az állam, a minimum, hogy megfelelő minőségben készüljenek
el ezek a munkák.
A Laktanya-köz 1. szám alatti lakók jelezték, hogy a panelprog ram kapcsán, a felújítás után
nagyobb esőzés idején több lakásban beáznak az ablakok.
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A Laktanya-közben a parkolási rendet átalakították, vannak olyan javaslatok, melyekkel
komfortosabbá tehetnék a parkolást.
A játszótér állapota sem megfelelő, a felújít ott járdán útbeszakadás látható, balesetveszélyes.

Zatykó János: A panelprogrammal kapcsolatban kérte, hogy a Klapka György
Lakásszövetkezet soron kívül járjon el a kivitelezési hiányosságok megszüntetése érdekében.
Olyan információt kapott, hogy a hibák elhárítását megkezdték.

Sárai János: Az árvíz idején kapcsolattartási probléma volt. Annak a hivatali dolgozónak
legyen elérhetősége a hatóságokkal, aki a helyszínen irányítja a munkát.
A Kossuth u. – Dózsa Gy. utcában zsilipet építettek be, mely nem műkö dik. A zsilip
elvesztette jelentőségét. Használható zsilipet kellene építeni, mely megakadályozza, hogy az
ingatlanokat elöntse a víz.
A belvíz után henger alakú zsilip épült, mely funkcióját nem látja el. Használható zsilipet
kellene itt is építeni.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó:  A Mártírok u. 4-6. társasház lakói levélben írták le, hogy
folyamatosan érdeklődtek a panelprogram iránt, 2009. decemberében volt egy lakógyűlés,
ahol elhangzott, hogy az önkormányzati és az állami támogatási részt is elnyerték.  A lakók
felemelt közös költséget kezdtek fizetni. Kérték a lakók a Képviselő -testület segítségét, mivel
nem kaptak választ még a Lakásszövetkezettől a panelprogramban való részvétel kapcsán.

Zatykó János: A Klapka György Lakásszövetkezetet kell megkérdez ni, hogy az értesítést már
megkapták-e a Belügyminisztériumtól.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó:  A lakók nem kapnak választ, hiába próbálkoznak.
Az árvízkárosult gyerekek táboroztatását kezdeményezték. Ha ezt meg kívánják valósítani,
akkor nem csak a pénzről kell dönteni. Komoly szervezési munkáról van szó. Felajánlja
segítségét. Azon kívül, hogy helyet adnak, programokat is kell szervezni, a tábort le kell
foglalni. A megoldást is kell keresni a tábor lebonyolítására.

Zatykó János: Először a pénzügyi fedezetet biztosítják, ezután kerülhet sor a szervezésre.

Győri István: A bizottság a pénzügyi keretet megpróbálja biztosítani és az ülésen korábban
ismertetett időpontban szabad is a tábor. Kéri, hogy polgármester úr a szervezés felelősét
jelölje ki.
Felvetődött, hogy a városban szombat -vasárnap a problémák megoldása tekintetében megáll
az élet. Nem lehet elérni olyan ügyeletet, közterület -felügyelőt, aki a problémákat megoldja.
Kéri, a hivatal vezetése jelöljön ki otthoni telefonügyeletest.

Czita János: Az árvízi állapottal már többször foglalkozott a testület az ülésen. Az előző
ülésen már elmondta, hogy a lakosság információra vár a szúnyoggyérítés kapcsán. Az
eredményeket nem érzékelik. A hivatal úgy nyilatkozott, hogy kijuttatási terv szerint a
Dunához közeli utcákban írtják a szúnyogot gépkocsival. Az elmúlt egy hónapban nagy
problémát jelent a szúnyoginvázió, olyan, mint ha nem lenne eredményes a védekezés. Kérik,
hogy a szúnyogírtás hatékonyságát is mérjék. A lakosságot jobban tájékoztassák.
A fűnyírást, parlagfű írtást mindenhol el kell végezni a városban. Az információkat a
képviselők a Saxum Kft-hez továbbítják.
Azok a lakosok, akik nem tudják a fűnyírást elvégezni, ott a Saxum Kft. végzi el a munkát.
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Zatykó János: A biológiai lárvairtás folyam atosan történik, ugyanazon területre csak 14 nap
után lehet visszamenni. A melegködös szúnyoggyérítés úgy történik, ahogy azt képviselő úr
elmondta.

Hamrák Zsófia: Kéri a képviselőket, hogy az árvízzel kapcsolatos tapasztalatát írja le. Ezeket
a tapasztalatokat, megoldási javaslatokat a Polgármesteri Hivatal rögzítse le.
A Tóparton van egy törött akna, azt rendbe kellene hozni.
A Felvidéki út 4-8. környékén hetek óta nincs világítás, sötét a játszótér, a Mentha Patika
melletti út is.
Ha a közterület-felügyelet és a polgárőrség pénteki diszkózás alkalmával jelen van a
városban, akkor vélhetően visszafogottabban fognak viselkednek a gyerekek is.

Dr. Várnai Tibor: Védetté nyilvánítási javaslatot küldött be a Kulturális Örökség
Műemlékvédelmi Hivatalhoz a vasúti védművel kapcsolatban.
A vasúti hídnál lévő erődöt is javasolta a várhoz csatolni. Erre a javaslatra nem kapott még
választ. Ugyanígy az Igmándi úton és a Mocsai úton lévő két kis erődnek is védettséget
kellene adni.

Dr. Konczer Erik: Májusban átadták az Ipari Park lámpás kereszteződését. Köszönetét fejezi
ki az anyagi fedezet biztosításáért. A közlekedés biztonságát nem befolyásoló, jobbító
ötleteket várja.

Hornig Rudolfné: Nagyon sokan keresték meg a panelprogrammal kapcsolatban. A lakosság
nem kap információt a beruházásról, ezért fel vannak háborodva. Átfogó vizsgálatra lesz
szükség.

Horváth Gyula: A Pákh villa felújítása szépen halad, ezért köszönetet mond a Saxum Kft -nek.
A Laktanya-közben lévő játszótérrel kapcsolatban az előző ülésen már e lmondta, hogy az
beton szegéllyel vannak körbevéve.
Visszatérő problémák jelentkeznek a közvilágítással kapcsolatban. A kandellábereken
30 cm-re vannak a betáplálások, nagyon sok helyen a talpvédő lemez , ami rendkívül
balesetveszélyes. A Laktanya -közben lévő játszótéren keresztül autóval közlekednek, itt
vezették át a forgalmat.

Több napirend nincs, Zatykó János polgármester a részvételt megköszöni, a Képviselő -
testület ülését berekeszti.

Kmf.

Dr. Szeidl Bernadett Zatykó János
         aljegyző polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
távollétében


